
 

Pensjonistakademiet Campus Ås 
 

Ås, den 9. februar 2023 

                                                           
 

Til alle medlemmer i Pensjonistakademiet Campus Ås 
 

Det innkalles herved til årsmøte den 22. februar 2023 i Sørhellingabygget 

ca. kl. 13.30 etter foredraget. 
 

 

Saksliste: 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste  

2. Valg av møteleder og referent 

3. Valg av to til å underskrive protokollen 

4. Fastsetting av antall frammøtte stemmeberettigede personer 

5. Årsmelding 2022   - vedlegg 1 

6. Regnskap 2022   - vedlegg 2 

7. Kontingent for 2023   - vedlegg 3 

8. Tidligere innkomne forslag, ingen saker mottatt 

9. Valg     - vedlegg 4 

a. Styreleder for 1 år 

b. 2 styremedlemmer for 2 år 

c. Revisor for 1 år  

d. Valgkomite, 1 medlem for 1 år og 1 medlem for 3 år 

 
 

 

Vel møtt til årsmøtet i Pensjonistakademiet Campus Ås! 

 

Hilsen 

John Høsteland (sign.) 

styreleder 

 

Vedlegg: 

- Vedlegg 1  Årsmelding 2022 

- Vedlegg 2  Regnskap 2022 

- Vedlegg 3  Kontingent 2023 

- Vedlegg 4  Valg 

 

Vedtektene for Pensjonistakademiet Campus Ås ligger på vår hjemmeside 

(www.pensjonistakademiet.com)   

 

http://www.pensjonistakademiet.com/


Vedlegg 1 

 

Styrets årsmelding for 2022 
Styret 

Styret har siste året bestått av: 

- John Høsteland, styreleder 
- Grete Skrede, nestleder 
- Anders Heen, sekretær 
- Ingrid Færgestad Bugge, kasserer 
- Hans Blom, styremedlem 

Arbeidet i styret 

Det ble holdt 7 styremøter i 2022, dessuten har det i tillegg vært mye kommunikasjon 
mellom styremedlemmene med e-post. Første del av året var preget av korona-situasjonen i 
landet: Det første foredragsmøtet ble avlyst, og på det andre møtet hadde vi påmelding. 
Deretter ble møtene gjennomført omtrent som tidligere, men med visse smittereduserende 
tiltak. Styret valgte å ikke sende protokollen rundt for å skrive navnet sitt for å redusere 
smittefaren med møtene. 

Den største og viktigste oppgaven for styret er å lage foredragsprogram for hvert halvår på 
bakgrunn av innspill fra medlemmene og egne forslag, samt organisere utferden i juni. Antall 
foredragsholdere som først har meldt at de kan komme for seinere å meddele at de ikke kan 
komme, har vært større enn normalt, og det har medført en del merarbeid for styret. 
 
Blant andre saker som ble diskutert i styret, kan følgende nevnes:  

• Arbeidsdeling mellom de som sitter i styret 

• Godtgjøring til foredragsholdere: 
o Foredragsholdere som holder foredrag i kraft av sin stilling: Intet honorar 

o Andre foredragsholdere: Honorar på kr 4 000  

o I spesielle tilfeller kan det utbetales høyere honorar etter vedtak i styret. 

o Det betales for reisekostnader 

o Alle foredragsholdere får en påskjønnelse i form av en gave. 

• Bildebruk på vår hjemmeside uten å komme i konflikt med opphavsretten. 

• Det er etablert et elektronisk arkiv hvor alt arkivverdig stoff de siste 10 år er lagret. I 
tillegg er alt av papirer om foreningen fra begynnelsen fram til 2022 lagret i Ås 
kommunes lokalhistoriske arkiv. 

Årsmøtet ble gjennomført den 9. februar. 

Foredrag   

Programmet for første halvår ble krevende for styret: Det første møtet 12. januar måtte 
avlyses pga. gjeninnførte smittevernsbestemmelser.  Av de 6 siste foredragene ble bare ett 
gjennomført som planlagt; for de andre møtene måtte det skaffes stedfortreder. 

26. jan. Anders Skonhoft: Hva styrer strømprisene i Norge? 
  9. feb. Eli Moen: Hva skal vi leve av etter oljen? 
23. feb. Olav Fykse Tveit: Den moderne, opne folkekyrkja - ein brei samfunnsaktør? 
  9. mars Tormod Heier: Hvor går det norske forsvaret, samt aktuelt stoff om krigen i Ukraina. 



23. mars John Høsteland: Rikets tilstand – et skråblikk på aktuelle økonomiske tema 
  6. april Mari Sundli Tveit: Grønn satsing innen norsk forskning 
20. april Odd Vangen: Ikke «Berre ein gris» … om grisen i fortid og nåtid - med en forskers 

skråblikk. 
  4. mai Kjell-Arve Kure: Norsk skogindustri - hva blir fremtiden? 
18. mai Per Harald Grue: Fra Landbruksmuseum til Vitenpark og vitenskapshistorie. 
 
Det var planlagt en utferd 1. juni til IFE på Kjeller og til atomavfallsdeponiet i Himdalen. 
Opplegget med denne utferden var planlagt 2 år tidligere, men kunne ikke gjennomføres 
grunnet pandemien. I juni 2022 var ikke lenger pandemien et hinder for å gjennomføre en 
slik utferd. Myndighetene hadde imidlertid innført et nytt og strengere regelverk for sikring 
av bygg og anlegg mot terrorangrep, og det omfattet både bygningene på Kjeller og 
atomavfallsdeponiet. Dette gjorde at utferden ikke kunne gjennomføres og ble derfor avlyst. 
Det var ikke tid til å lage et alternativt opplegg da dette ble kjent. 

For annet halvår hadde vi følgende foredrag: 

31. aug. Ole Gjølberg: Verdens matforsyning. Kan vi brødfø 9 milliarder? 
14. sept. Sjur Tveite: Det nye Vannsenteret ved NMBU har et viktig samfunnsoppdrag 
28. sept. Lars Fredrik Stuve: Beredskap, sjølforsyning og matsikkerhet 
12. okt. Harald Magnus Andreassen: Et skråblikk på statsbudsjettet i lys av den økonomiske 

situasjonen i Norge og verden 
26. okt. Håkon Huseby: Karbon-agro – moderne agronomi i praksis 
  9. nov. Hilde-Gunn Opsahl Sorteberg: Genmodifisert mat, hvor er vi og verden nå? 
23. nov. Åsmund Bjørnstad: Frå kornkultur til matkultur 
  7. des. Styreleder Hanne Refsholt og rektor Curt Rice: Tilstandsrapport fra NMBU.  

NMBU spanderte en juletallerken på alle 108 som møtte opp. 
Pensjonistene ved Veterinærhøgskolen var også invitert på dette møtet. 
 

Møtelokalene vekslet mellom Festsalen i Urbygningen og Auditorium Aastveit i Bioteknologi-
bygningen i begynnelsen av året. Fra 6. april og ut året var alle møtene tilbake i Sørhellinga-
bygget med unntak av julemøtet som var i Vitenparkens store sal. Deltakelsen på møtene 
varierte fra ca. 45 til 108 personer, med et gjennomsnitt på ca. 75.  
 
Medlemskap 

Ved årsskiftet hadde foreningen 272 medlemmer mot 263 for ett år siden. 

Økonomiske forhold 

Regnskapet legges fram som egen sak (vedlegg 2). Det viser at Pensjonistakademiet har gått 
med et relativt stort underskudd på kr 22 911.  På det tidspunktet kontingenten ble bestemt, 
var vi usikre på hvor mange møter vi kunne gjennomføre grunnet pandemien. Derfor ble 
kontingent satt til kr 100. Foreningen har nå en disponibel kapital på kr 73 717. Selv med det 
relativt store underskuddet, mener styret at Pensjonistakademiet har god økonomi. 
Egenkapitalen er på det nivået vi mener foreningen bør har. Styret viser ellers til sitt forslag 
til medlemskontingent for 2023 (vedlegg 3). 

 

Ås, den 9. februar 2023 
 

John Høsteland      Grete Skrede       Anders Heen      Ingrid Færgestad Bugge   Hans Blom 
      (sign.)    (sign.)         (sign.)        (sign.)   (sign.)  



Vedlegg 2 

 

 

Vedlegg 3 

Kontingent 2023 

Ved inngangen til 2023 er det ikke stor usikkerhet til koronasituasjonen og de følgene den 

kan ha for Pensjonistakademiets virksomhet. Styret legger til grunn at det vil bli normal 

virksomhet dette året.  

 

Vi mener at egenkapitalen er på riktig nivå. Det er økning i honoraret til foredragsholdere. 

Styret vil derfor foreslå at kontingenten heves med kr 50 i forhold til det vi hadde før 

pandemien. 

Styret fremmer følgende: 

  

Forslag til vedtak: 

Medlemskontingenten for Pensjonistakademiet Campus Ås for 2023 fastsettes til kr 250,-.   



Vedlegg 4 

Valg  

I henhold til vedtektene skal det velges styreleder for 1 år, 2 styremedlemmer for 2 år og 

revisor for 1 år. Videre står det at valgkomiteen skal ha 3 medlemmer med funksjonstid 3 år 

etter forslag på medlemmer fra styret; ordinært er ett medlem på valg hvert år. 

 

Valgkomiteens innstilling til årsmøtet for 2023 

Leder:                       Funksjonstid 

John Einar Høsteland              på valg, tar gjenvalg   ett år 

Styremedlemmer:  

Hans Blom               ikke på valg                                             ett år til 

Ingrid Færgestad Bugge          ikke på valg                                             ett år til 

Ragnar Øygard  ny, på valg    to år 

Tove Blytt-Holmen  ny, på valg    to år 

 

Styret konstituerer seg selv. 
 

Revisor: 

Arne Oddvar Stuanes  på valg, tar gjenvalg       ett år 

 

Ås, den 12.12.2022 

 
Per Lindstad (sign.)  Anne Marte Tronsmo (sign.)  Ole Hvattum (sign.) 

 

  

Styrets forslag til nye medlemmer av valgkomiteen: 

Ole Hvattum   på valg, tar gjenvalg    tre år 

Grete Skrede   på valg , fylle plassen til Per Lindstad  ett år til 

Anne-Marte Tronsmo  ikke på valg     to år til 

  

Valgkomiteen konstituerer seg selv. 


